
 

 

 

 

1000 reacties op enquête verkeer Maaknoord 

Uit de nieuwsbrief van Maaknoord blijkt dat er opnieuw niet met de wijken 
gezamenlijk gesproken wordt. Wij denken een gemiste kans van Maaknoord. Wij 
krijgen op de agathebuurt.com inmiddels vragen om samenwerking van een deel van 
de Eilanden van Hain, Westerkoog, Stichting Vrienden van het Agathepark. Ook 
bewoners van Willis zijn bij onze besprekingen geweest. Het probleem ligt veel 
breder. Het is logisch dat het zeer complexe verkeers probleem in Krommenie 
verschillende visies genereert. 
Het lijkt er sterk op dat de gemeente zich verschuilt achter deze verschillende 
visies.......... 
Ook wordt ons verzoek tot overleg niet gehoord door Maaknoord. 
Klik hier voor de antwoorden van Maaknoord 

 

 

https://maaknoord.zaanstad.nl/nieuws/1000-reacties-op-enquete-verkeer-m139

